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Data publikacji: 10.07.2012 12:05

Nie powinno już być większych problemów z telefonami w Wiśle. Jak się okazuje, pierwsza
informacja, o tym jakoby telefony miały być nieczynne aż do 16-go lipca, była błędna.

Po godzinie 11 wszystko powinno już wrócić do normy, telefony powinny mieć sygnał i powinna być przywrócona
łączność. Takie informacje otrzymaliśmy od rzeczniczki firmy Orange Polska - Marii Piskier. Problemy z telefonami
były od kilkudziesięciu godzin.
 
Jak mówi pani rzecznik, było to spowodowane burzami i wyładowaniami atmosferycznymi w ostatnim czasie. Do
awarii doszło na głównym węźle teletransmisyjnym - wyjaśnia Piskier. Towarzyszyło temu również
mnóstwo pojedynczych mniejszych awarii. Do Wisły pojechała dodatkowa ekipa techniczna.
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W tej chwili wszystko powinno już funkcjonować prawidłowo - słyszymy od przedstawicielki firmy
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